
Bestyrelsesmøde mandag d. 10.08.15, 18.30-21.15 
Tilstede: Tonny, Lene, AM, Lars, Mette, Hanne, Maj-Britt, Sandie, Allan, Steen (Mads og Helle)  

Afbud: Morten  

Dagsorden 

1. Svømmeskoleleder (15 min):  

- 735 tilmeldinger.  

- Ikke for mange på voksenhold.  

- Babyhold ikke booket endnu – her er bekymringen ikke stor, da det sandsynligvis er nye 
medlemmer.  

- Synkron holdet har ingen tilmeldinger.  

- Tale om annonce i avisen til at trække deltagerer til holdene. Dette er ikke aktuelt lige nu, da 
det er en økonomisk udgift.   

- Der er sat gang i en én-sides pjece, som forhåbentligt kan deles ud på skolerne.  

- Der er mangel på trænerer over 18, (to delfinhold – torsdag, 2 baby hold – onsdag, 3 
babyhold – fredag, familiesvømning – hver 2. søndag)  

- Trænermøde d. 19.08.15 

- Nye trænere, 18+ (Tonni, Thomas, Ditte- Amalie (tidligere ansat), Palle, (Tonni kender en der 
evt. kunne være interesseret) 

- Aalborg-konceptet deles ud til trænerene, på trænermødet.  

- Telefontid på hjemmesiden (to gange om ugen, en gang over middag og en gang eftermiddag)  

- Facebook opslag om at klubben søger trænere.  

2. Sportschef (15 min) 

- Tilfreds med resultaterne.  

- Dansk Juniormester og udtagelser til mesterskaber.  



- Glad for ansættelsen af K2 træneren. (Han tilbyder at bruge flere timer end han er 
ansat til) 

-  om rokeringer på træningspas.  

- individuel vurdering af svømmerne på sprint, talent og boblerne – disse er udsendt – 
forskellige respons herpå. Der skal være bedre kommunikation mellem trænerene og 
forældrene, fremfor alt skal igennem Mads.  

- Øgede krav på K1. Tre svømmere er rykket væk fra K1, tilbudt at komme på sprint. Der 
er nu 14 deltagerer på første holdet.  

- Oplæg til søgning om materiale. Hvis dette går igennem, vil klubben få materialer for 
omkring 15,000kr. heraf en egenbetaling på 25% (Mads lader forslagene ligge til 
bestyrelsen) 

- Jonathan er kommet tilbage på første holdet.  

- Klubben ønsker et billede af Mads, Odder Gym’s. Rektor, og de seks team-Danmark-
elever (til hjemmesiden). 

3. Gennemgang og godkendelse af referat (10 min) 

 - Frivillighedsfesten, sendes videre til aktivitetsudvalget.  

 - Godkendt  

4. Trænersituationen (15 min) 

 - Større mangel på trænerer i år, end de foregående år.  

- Forslag om at Helle skal dække de hold der mangler trænere til. Dette vil være sene 
eftermiddagstimer – hvilket Helle ikke ønsker, da hendes familieliv ikke kan hænge 
sammen på de præmisser.  

- Godtgørelsen, kan gradueres, til over tre timer til den helt store godtgørelse. Så nu i tre 
intervaller.  

- Der kan gives dispensation til ansættelse af trænere der er under 18. Dette skal 
igennem bestyrelsen til godkendelse. (Der gives dispensation til at Stefan på 17,4år kan 
varetage opgaven som 18+ træner)  

- Stillingen som svømmeskole leder skal revideres til næste bestyrelsesmøde. Hvad er 
den rigtige profil for Odder Svømmeklub.  



4a. Nyt fra div udvalg (15 min) 

- Personaleudvalget: Kursus, det har været svært at etablerer kontakt mellem spektrum, 
svømmeunionen. Livrederprøverne tages op til trænermødet. Kontrakterne, i henhold til 
Spektrum Odder – ændres evt. til forventer, at alle med svømmere skal deltage. Dette 
skal ændres inden kontrakterne skal underskrives. Dette mandat er hos Helle og 
personaleudvalget.   

- Aktivitetsudvalget: Nyt udvalg – som er i tæt samarbejde med Mads og de øvrige 
trænerer. Dette handler om sociale arrangementer. Fællesspisning, kajakroning, 
overnatningsture, osv. Her er frivilligfesten også lagt under.  

- Svømmeskoleudvalget: Har vist Helle rundt i klubmodul. Vil senere søge om Ipads. 
Opstartsugen, uge 35: Svømmeskoleudvalget rundsender en mail herom.  

- k-udvalget: Mangler mandat, hvis ikke bestyrelsesrepræsentanten er tilstede – Steen 
sender et oplæg til mandat rundt, dette drøftes på næste bestyrelsesmøde. Steen sender 
oplægget til k-udvalget, som skal sende oplægget tilbage til bestyrelsen, som skal være 
bestyrelsen i hænde senest en uge inden næste bestyrelsesmøde. K-udvalget søger 1-2 
medlemmer mere, Mads er på opgaven.  

5. Løn. Der skal træffes beslutning om løn til ansatte (20 min) 

- budget 1,394,500 til trænerlønninger. Grundet der ikke har været en k2-træner ansat 
er der i efteråret 60,000kr. i overskud. Til og med 31/12-15. Dette vil næste år give et 
underskud på 20,000kr. over for budget. 26,00kr. i timen er en stigning der vil gøre at 
budgettet er holdt, hvis vi er 14,000 medlemmer.   

- Odder-ordningen kan koste os 150,000kr. på tre år- penge som vi skal ud og finde et 
andet sted. Hvis dette skal kunne hænge sammen, samtidig med lønstigninger – vil det 
kræve en prisstigning på f.eks. et babyhold på 150,00kr.  

- Beslutningen: Grundlønnen stiger med 5,00kr. enstemmigt vedtaget.  

6. Årshjul (15 min) 

- Punkt udsættes til næste møde. Tilføjelser og navne sendes til Lars på 
formand@oddersvoem.dk senest en uge før næste møde. Lars sender drejebogen og 
årshjulet ud til alle i bestyrelsen tirsdag d. 11.08.15  

7. Fastholdelse af unge svømmere (10 min) 

- Klubbens holdning hertil er at det er Sportschefens beslutning, og sportschefens mål.  

8. Bestyrelsens holdning til at medlemmer skriver til os på sociale medier (10 min) 
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 - Henvis til de officielle kontaktoplysninger.  

9. Evt. (10 min) 

 - Tonny forlader sponsorudvalget, K-udvalget og bestyrelsen.  

 - Aktivitetsudvalget skal fastsætte en dato for visionsdagen. Undersender i god tid! 

 - Lars Bo… inde eller ude? INDE! Forsæt samarbejdet med Svømme Unionen.  

   

 

 


